

تجربة طيبة ونظيفة وعادلة تجمع بين متعة الطعام والثقافة و التشارك

منطقة المدينة المنورة غارقة في العديد من التقاليد ، ولكن مع جولات سلو فوود ، يمكن أيضا الاستمتاع بتقاليدنا في التنوع الغذائي وفنون الطهي من خلال زيارة مزارع التمور العسوية ومشاهدة إنتاج العسل في كهوف الجفر.

هل ترغب في معرفة المزيد وتنظيم رحلة مستدامة لاكتشاف ثقافة تذوق الطعام؟



هل أنت منتج طعام أو طباخ أو منظم رحلات؟ انضم إلى شبكة جولات سلو فوود




Slow Food®
Travel

هيئة فنون الطهي
Culinary Arts Commission





المدينة المنورة

أشجار النخيل من منطقة المدينة المنورة



المدينة المنورة

جبل الفقرة من منطقة المدينة المنورة

A good, clean, and fair experience to combine the pleasure of food with culture and conviviality

The region of Al-Madinah is steeped in various tradition, but with **Slow Food Travel**, its gastronomical tradition can also be enjoyed through visiting organic date farms and witnessing honey production in the caves of Al Jafer.



DO YOU WANT TO FIND OUT MORE AND ORGANIZE A SUSTAINABLE TRIP TO DISCOVER GASTRONOMIC CULTURE? CONTACT US



ARE YOU A FOOD PRODUCER, COOK, OR TOUR OPERATOR? JOIN THE SLOW FOOD TRAVEL NETWORK





Figrah Mountain From Al-Medina Region



Palm Trees From Al-Medina Region